

UNITED ARAB EMIRATES

MINISTRY OF ECONOMY



Amendment to the Articles of Association Certificate of Private Joint Stock Company

Name of The Company: RESPONSE PLUS HOLDING P.J.S.C

Registration No: 360

Date of the General Assembly Resolution: 21/11/2022

Subject:

The amendment to the Articles of Association has been approved in accordance with the annex.

Undersecretary of the Ministry of Economy

(Seal and Signature)

Date: 20/12/2022



S



Shabiya ME- 9, Near Safeer Mall
Mussafah, Abu Dhabi



www.fimkinonline.com
support@fimkinonline.com



+971 26 222 925
+971 56 913 9984
+971 52 963 8764



Amendment to The Articles of Association of The Company:

RESPONSE PLUS HOLDING P.J.S.C

The Amendment:

Whereas the general assembly resolved to amend Articles (1), (15), (16.1), (16.2), (16.3), (19.2), (29), (35.2), (51.1), (55.3), (55.4), (57) and (63) of the Company's AOA and said articles shall be read after amendment as following:

Article (1)

"Affiliated Company" means a company in which at least 25% and less than 50% of its capital is held by the Company;

"Articles" means these Articles of Association as may be amended from time to time;

"Board Member/Member" means any of the members of the Board of the Company, including Chairman, Vice Chairman and Managing Director of the Company";

"Board" means the Board of Directors of the Company consisting of the members elected pursuant to these Articles;



“Commercial Register” means the Commercial Register of Companies maintained by the Competent Authority;

“Companies Law” means the U.A.E. Federal Decree Law No. 32 of 2021 concerning Commercial Companies, as amended, supplemented, substituted or wholly re-enacted by subsequent laws.

“Company” means “RESPONSE PLUS HOLDING P.J.S.C” the private joint stock company regulated by these Articles;

“Competent Authority” means the Department of Economic Development or any other authority in charge of commercial companies’ regulation in the Emirate of Abu Dhabi;

“Concerned Parties” means the Chairman, members of the Board and members of the Executive Management of the Company and its employees, the companies in which any of such parties owns not less than 30% of their share capital as well as the Parent Company, Subsidiary, Sister or Allied Companies.

“Control” means the power to influence or control – directly or indirectly – the appointment of the majority of the members of the Board of the Company or the decisions issued by the Board or by the general assembly of the Company through the ownership of a percentage of shares or through an agreement or arrangement leading to the same effect;

“Corporate Governance” means the set of rules, standards and procedures issued from time to time by the Ministry that aim at achieving corporate discipline in the Executive Management of the Company in accordance with international standards and approaches through determination of responsibilities and duties of members of the Board and the Executive Management of the Company, taking into consideration the protection of Shareholders’ equity and Stakeholders’ interest;

“Cumulative Voting” means that each Shareholder shall have a number of votes that is equal to the number of Shares he/she/it holds in the Company, to be applied towards voting for only one nominee to the membership of the Board or distributed among selected nominees; provided, however, that in

س



all cases the number of votes given to the selected nominees should not exceed the number of held votes;

“Executive Management” means the executive management of the Company, including the General Manager, Executive Manager, Chief Executive Officer, or Managing Director authorized by the Board members to manage the Company;

“First-degree Relatives” means the father, mother, children, husband, father-in-law, mother-in-law and husband’s children;

“General Assembly” means a meeting of the Shareholders of the Company duly convened and held in accordance with the Companies Law and these Articles;

“Independent Board Member” means a Board Member who is not associated with the Company, member of the Company’s Executive Management, its Auditor, the Parent Company, or any of its Subsidiary, Sister or Allied Companies or any relationship that leads to a material or moral benefit that may affect his decisions;

However, a Board Member is not deemed independent anymore in any of the following events:

- (a) If the Board Member or any of his First Degree Relatives was part of the Executive Management in the last two years;
- (b) If the Board Member or any of his First Degree Relatives has a direct or an indirect interest in contracts or projects concluded with the Company in the last two years and such interests collectively exceeds 5% of the Company’s paid-up capital or 5 million Dirhams except in case that such interest fails within the scope of the Company’s purpose without any preferential conditions.



5



- (c) If the Board Member was employed by the Company or any of its Subsidiaries the Parent Company, or any of its Subsidiary, Sister or Allied Companies in the last two years.
- (d) If the Board Member is directly connected to a company carrying out consultancy activity or providing advice to the Company the Parent Company, or any of its Subsidiary, Sister or Allied Companies in the last two years .
- (e) If the Board Member has a personal service contract with the Company, the Parent Company, or any of its Subsidiary, Sister or Allied Companies in the last two years;
- (f) If the Board Member is directly connected to a non-profit organization receiving substantial funding from the Company or any of its Subsidiaries;
- (g) If the Board Member or any of his First Degree Relatives was during the last two years connected to, an employee of an external or previous auditor to the Company; and
- (h) If the equity of the Board Member, his minor children or both reaches 10% or more in the capital of the Company.

“Ministry” means the Ministry of Economy;

“Parent Company” means a company holding more than 50% of the Shares of the Company;

“Registrar” means the entity licensed by the Securities & Commodities Authority to organize the Share Register of Private Joint Stock Companies which is appointed from time to time to hold the Share Register of the Company;



“Share Register” means the register indicating the title of the Shareholders to the Company’s Shares and the rights pertaining thereto;

“Shareholder(s)” means the holder or holders for the time being of one or more Shares in the capital of the Company in accordance with the terms of these Articles;

“Shares” means the shares in the capital of the Company duly issued and held by the Shareholders or any of them;

“Sister Company” means a company that is affiliate to the same group to which the Company is an affiliate;

“Special Resolution” means such resolution issued by the majority of the votes of Shareholders that own no less than three quarters of the Shares represented in the meeting of the General Assembly of the Company;

“Stakeholders” means any person having interest in the Company, such as the Shareholders, staff, creditors, customers, suppliers and potential investors;

“Subsidiary” means a company in which at least 50% of the capital is held by the Company or under the Company’s Control with respect to the appointment of its board of directors;

“U.A.E” means United Arab Emirates

Article 15

The dividends due to each Share shall be paid to the owner thereof whose name is entered into the Company’s Share Register on the date preceding the date on which the General Assembly decided to



distribute the dividends The said owner has an exclusive right to the amounts due in relation to the Share, whether they are share in the profits or share in the Company's assets.

Article 16.1

16-1 Subject to the provisions of the Companies Law, the Company may, after having its issued share capital fully paid, by a Special Resolution increase its issued share capital. The Board must implement the resolution of capital increase within (3) three years from the date on the resolution is passed otherwise such resolution shall be deemed null and void in respect of the amount of increase that has not been completed within such period. The resolution to increase the issued share capital shall state the amount of capital increase and the price at which new shares are issued. In the event that the issued share capital is increase by way of in-kind contribution, the valuation of such in-kind contribution must be in line with the provisions of the Companies Law and the requirements issued by the Ministry in respect of the valuation.

Article 16.2

16-2 New Shares shall be issued at nominal value of the existing shares. However, the Company may, by Special Resolution and after obtaining the approval of the Ministry, resolve to:

- a) Add a premium to the nominal value of the shares and determine such in the event where the market value of the shares is more than the nominal value. The premium will be added to the legal reserve even if such addition results in the legal reserve amount exceeding half of the amount of shares capital;
- b) Grant a discount to the nominal value of shares and determine the amount of such discount in the event that the market value of the shares is less than the nominal value. In such event, there shall be a negative reserve recorded on the equity in the financial statements and such negative reserve shall be financed through deductions from the future profits of the Company and such deductions shall be made before approving any payment of dividends.



Article 16.3

16-3 The Company must provide the Ministry with a report issued by an independent financial advisor approved by the Ministry wherein such advisor determines the methods of calculation of the premium or discount as the case may be.

Article 19.2

19-2 In case of vacancies on the Board during a given year, the Board may appoint new members to fill the vacancies within a maximum period of 30 days provided that such appointment is submitted to the General Assembly at its first meeting in order to approve their appointment or appointment of other members. If no new Members are appointed to fill in the vacant position(s) within such time limit, the Board shall invite candidates for nominations to fill in the vacant position at the first General Assembly meeting,.. If the number of vacant positions during a given year reaches one quarter of the number of the Board Members, the remaining Board Members shall call for a meeting of the General Assembly, within thirty days at the most from the date of the last position becoming vacant, in order to elect members to fill the vacancies. The new member shall in all cases complete the term of his/her predecessor.

Article 29

The remuneration of the Board Members consists of a percentage of the net profits according to the provisions of 55 of these Articles. Notwithstanding the above and subject to the regulations to be issued by the Ministry in this regard, any Board Member may be paid a lump sum fee not exceeding [AED 200,000] two hundred thousand Dirhams at the end of the financial year, provided that the General Assembly has approved the payment of such remuneration in the following cases:

- (a) If the Company does not make any profit;
- (b) If the Company makes a profit and the Board Member's share of those profits is less than AED 200,000 (two hundred thousand dirhams); and

(c) in which case, the Board Member may not receive both the remuneration and lump sum fee.



Article 35.2

35-2 Registration to attend the meetings of the General Assembly shall be closed at the time fixed in the invitation for the meeting, and at that point the chairman of the meeting will declare whether the quorum required is met or not. The registration of any Shareholder or proxy of any Shareholder to attend the meeting may not be accepted after that time and their vote or opinion on matters proposed for deliberation shall be disregarded.

Article 51.1

51-1 The auditor shall submit to the General Assembly a report including the data stipulated in Article (252) of the Companies Law. The auditor is required to attend the General Assembly's meetings, express its opinion therein concerning all matters related to its work, and especially concerning the Company's balance sheet.

Article 55.3

55-3 The Company may distribute quarterly or semi-annual dividends by virtue of a resolution by the General Assembly or in accordance with dividend distribution policy proposed by the Board and approved by the General Assembly.

Article 55.4

Article 55.4 has been cancelled.

Article 57

Without prejudice to the provisions of Article (243) of the Companies Law, the dividends shall be paid to the Shareholders at the place and time fixed by the Board and approved by the General Assembly.



Article 63

The Company may, by virtue of a Special Resolution by the General Assembly, allocate certain percentage of its annual or accumulated profits for social service purposes. It is necessary (1) to disclose on the Company's website at the end of the financial year whether or not it has made voluntary contributions for social purposes; and (2) to clearly state the beneficiary(ies) of such contributions in the auditor's report and Company's balance sheet and that such contributions were made for community service purposes.

Save as amended herein, the other articles of the AOA shall remain unchanged.

The Undersecretary of The Ministry of Economy

(Seal and Signature)

Date:20/12/2022





شهادة تعديل النظام الاساسي لشركة مساهمة خاصة

Amendment to the Articles of Association Certificate of Private Joint Stock Company

اسم الشركة: ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ

Name of The Company: RESPONSE PLUS HOLDING P.J.S.C

Registration No:

360

رقم القيد:

Date of the General
Assembly Resolution:

21/11/2022

تاريخ قرار الجمعية العمومية:

الموضوع :

تمت الموافقة على تعديل النظام الأساسي وفقا للمرفق.

وكيل وزارة الاقتصاد



تحريرا في : 20/12/2022 Date:



ك



تعديل بنود النظام الأساسي لشركة:

ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ

التعديل:

وحيث قررت الجمعية العمومية تعديل المواد ارقام (1) و(15) و(1-16) و(2-16) و(3-16) و(2-19) و(29) و(2-35) و(1-51) و(3-55) و(4-55) و(57) و(63) من النظام الاساسي ليكون نصها بعد التعديل كالتالي:

المادة (1)

"الشركة الحليفة" تعني شركة مملوكة للشركة بأكثر من 25% وأقل من 50% من رأس مالها.

"النظام" يعني هذا النظام الأساسي حسبما قد يتم تعديله من وقت لآخر؛

"عضو مجلس الإدارة" يعني أي من أعضاء مجلس الإدارة بما في ذلك رئيس المجلس ونائبه والعضو المنتدب؛

"مجلس الإدارة" يعني مجلس إدارة الشركة المكون من أعضاء مجلس الإدارة المنتخبين وفقاً لأحكام هذا النظام؛

"السجل التجاري" يعني السجل التجاري للشركات المحفوظ لدى السلطة المختصة؛

"قانون الشركات" يعني المرسوم بقانون اتحادي لدولة الإمارات العربية المتحدة رقم (32) لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية وحسبما يتم تعديله أو استكمالها أو إحلاله أو إعادة سنّه بشكل كامل بموجب قوانين لاحقة.

"الشركة" تعني شركة ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ - شركة مساهمة خاصة التي ينظمها هذا النظام؛

"السلطة المختصة" تعني دائرة التنمية الاقتصادية أو أية جهة أخرى تختص بتنظيم شؤون الشركات التجارية في إمارة أبو ظبي؛

"الأطراف ذات العلاقة" يعني رئيس وأعضاء مجلس الإدارة وأعضاء الإدارة التنفيذية العليا بالشركة وموظفيها، والشركات التي يملك فيها أي من هؤلاء ما لا يقل عن 30% من رأس مالها، والشركات الأم وكذا الشركات التابعة أو الشقيقة أو الحليفة للشركة.

"السيطرة" تعني القدرة على التأثير أو التحكم - بشكل مباشر أو غير مباشر - في تعيين أغلبية أعضاء مجلس إدارة الشركة أو القرارات الصادرة منه أو من الجمعية العمومية للشركة، وذلك من خلال ملكية نسبة من الأسهم أو باتفاق أو ترتيب آخى يؤولي إلى فاندر هاسان



"حوكمة الشركة" تعني مجموعة الضوابط والمعايير والاجراءات التي تحقق الانضباط المؤسسي في إدارة الشركة وفقاً للمعايير والأساليب العالمية وذلك من خلال تحديد مسؤوليات وواجبات أعضاء مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية العليا للشركة وتأخذ في الاعتبار

"التصويت التراكمي" يعني أن يكون لكل مساهم عدد من الأصوات يساوي عدد الأسهم التي يملكها في الشركة، بحيث يقوم بالتصويت بها لمرشح واحد لعضوية مجلس الإدارة أو توزيعها بين من يختارهم من المرشحين على أن لا يتجاوز عدد الأصوات التي يمنحها للمرشحين الذين اختارهم عدد الأصوات التي بحوزته بأي حال من الأحوال؛

"الإدارة التنفيذية" تعني الإدارة التنفيذية للشركة وتشمل المدير العام/ المدير التنفيذي والرئيس التنفيذي، أو العضو المنتدب المخول من قبل أعضاء مجلس الإدارة بإدارة الشركة؛

اقارب الدرجة الأولى: الأب والأم والأبناء والزوج وأبو الزوج وأم الزوج وأبناء الزوج؛

"الجمعية العمومية" تعني اجتماع المساهمين في الشركة الذي تتم الدعوة إليه ويعقد أصولاً بموجب قانون الشركات التجارية وهذا النظام؛

"عضو مجلس إدارة مستقل" يعني العضو الذي لا تربطه بالشركة، أو بأي من اشخاص الإدارة التنفيذية العليا فيها أو مدقق حساباتها، أو الشركة الأم أو الشركات التابعة أو الشقيقة أو الحليفة أي علاقة قد تؤدي إلى منفعة مادية أو معنوية قد تؤثر على قراراته؛

وتنتفي صفة الاستقلالية عن عضو مجلس الإدارة على وجه الخصوص في الحالات التالية:

(أ) إذا كان العضو أو أي من اقاربه من الدرجة الأولى قد عمل في الإدارة التنفيذية العليا في الشركة خلال العامين الأخيرين؛

(ب) إذا كان للعضو أو أحد اقاربه من الدرجة الأولى مصلحة مباشرة أو غير مباشرة في العقود والمشاريع التي تعقد مع الشركة أو الشركات التابعة لها خلال العامين الأخيرين وتجاوزت هذه الصفقات في مجموعها نسبة (5%) من رأس مال الشركة المدفوع أو مبلغ خمسة ملايين درهماً أو ما يعادلها من عملة أجنبية أيهما أقل إلا إذا كانت العلاقة مما يدخل في طبيعة عمل الشركة وبدون شروط تفضيلية؛

(ج) إذا كان قد عمل لدى الشركة أو الشركات التابعة لها خلال العامين السابقين لتاريخ شغله لعضوية المجلس؛

(د) إذا كان مرتبطاً مباشرة بشركة تقوم، بأعمال استشارية أو تقديم استشارات للشركة أو الشركات الأم، أو الشركات التابعة أو الشقيقة أو الحليفة لها خلال العامين السابقين لتاريخ شغله لعضوية المجلس؛

(هـ) إذا كان لديه أية عقود خدمات شخصية مع الشركة أو أي من الشركات الأم أو الشركات التابعة أو الشقيقة أو الحليفة لها خلال العامين الأخيرين السابقين لتاريخ شغله لعضوية المجلس؛

(و) إذا كان مرتبطاً مباشرة بإحدى المنظمات التي لا تهدف إلى الربح والتي تتلقى قدراً كبيراً من التمويل من الشركة أو الشركات التابعة لها؛

(ز) إذا كان العضو أو أحد اقاربه من الدرجة الأولى في خلال العامين الأخيرين السابقين لتاريخ شغله لعضوية المجلس، من نظام مح، أو موظفاً لدى، أي من مدققي الحسابات الخارجيين الحاليين أو السابقين للشركة؛

(ح) إذا بلغت ملكيته هو أو أبناؤه القصر أو كليهما في رأس مال الشركة نسبة (10%) فأكثر؛

"الوزارة" تعني وزارة الاقتصاد؛

"الشركة الأم" تعني شركة تملك نسبة تزيد على (50%) من أسهم الشركة؛



س

تعيينها من حين لآخر لمسك سجل الأسهم الخاص بالشركة؛

"سجل الأسهم" السجل الذي يبين ملكيات المساهمين في أسهم الشركة والحقوق الواردة عليها؛

"المساهم/المساهمون" يعني المالك أو المالكين في حينه لوحد أو أكثر من الأسهم في رأس مال الشركة وفقاً لأحكام هذا النظام؛

"الأسهم" يعني الأسهم في رأس مال الشركة المصدرة والمملوكة من قبل المساهمين أو أيّ منهم؛

"الشركة الشقيقة" تعني شركة تتبع نفس المجموعة التي تتبعها الشركة؛

"القرار الخاص" يعني القرار الصادر بأغلبية أصوات المساهمين الذين يملكون ما لا يقل عن ثلاثة أرباع الأسهم الممثلة في اجتماع الجمعية العمومية للشركة؛

"أصحاب المصالح" كل شخص له مصلحة مع الشركة مثل المساهمين، والعاملين، والدائنين، والعملاء، والموردين، والمستثمرين المحتملين؛

"الشركة التابعة" تعني شركة مملوكة بما لا يقل عن نصف رأس مالها للشركة أو تخضع للسيطرة الكاملة من قبل تلك الشركة في تعيين مجلس إدارتها؛

"الدولة" تعني الإمارات العربية المتحدة؛

المادة (15)

تدفع الشركة حصص الأرباح المستحقة عن السهم للمساهم المقيد اسمه في سجل الأسهم في تاريخ اليوم الذي يسبق انعقاد الجمعية العمومية التي ستقرر توزيع الأرباح وفقاً للأنظمة والقرارات التي تضعها الوزارة في هذا الشأن ويكون له وحده الحق في المبالغ المستحقة عن ذلك السهم سواء كانت حصصاً في الأرباح أو نصيباً في موجودات الشركة.

المادة (16-1)

1-16 مع مراعاة أحكام قانون الشركات، يجوز للشركة بعد استيفاء كامل رأس مالها المصدر أن تقرر بموجب قرار خاص زيادة رأس مالها المصدر. ويجب على مجلس الإدارة تنفيذ قرار زيادة رأس المال خلال (3) ثلاث سنوات من تاريخ صدوره وإلا اعتبر القرار كأن لم يكن بالنسبة لمقدار الزيادة التي لم يتم تنفيذها خلال تلك المدة. ويبين قرار زيادة رأس المال المصدر مقدار الزيادة في رأس المال وسعر إصدار الأسهم الجديدة. إذا كانت زيادة رأس المال المصدر تتضمن حصصاً عينية فيجب أن يتبع بشأنها الأحكام الواردة في قانون الشركات التجارية والضوابط الصادرة عن الوزارة فيما يتعلق بالتقييم.

المادة (16-2)

2-16 تصدر أسهم زيادة رأس مال الشركة بقيمة إسمية معادلة للقيمة الاسمية للأسهم الأصلية، ومع ذلك يجوز للشركة بقرار خاص إصدار أسهم بعد الحصول على موافقة الوزارة أن تقرر ما يلي:

(أ) إضافة علاوة إصدار إلى القيمة الاسمية للسهم وأن تحدد مقدارها وذلك في حالة زيادة القيمة السوقية عن القيمة الاسمية للسهم وتضاف علاوة الإصدار إلى الاحتياطي القانوني ولو جاوز بذلك نصف رأس المال.

(ب) منح خصم إصدار على القيمة الاسمية للسهم، وأن تحدد مقدارها، وذلك في حالة انخفاض القيمة السوقية عن القيمة الاسمية للسهم،



توزيعات للأرباح.

المادة (3-16)

3-16 ويجب على الشركة موافاة الوزارة بتقرير صادر من مستشار مالي مستقل معتمد لدى الوزارة يحدد فيه كيفية احتساب علاوة أو خصم الإصدار.

المادة (2-19)

19- 2 لمجلس الإدارة أن يعين أعضاء في المراكز التي تخلو في أثناء السنة خلال مدة أقصاها 30 يوماً على أن يعرض هذا التعيين على الجمعية العمومية في أول اجتماع لها لإقرار تعيينهم أو تعيين غيرهم، إذا لم يتم تعيين عضو جديد بالمنصب الشاغر خلال هذه المهلة، يجب على المجلس فتح باب الترشح لملء المنصب الشاغر في أول اجتماع للجمعية العمومية، وإذا بلغت المراكز الشاغرة ربع عدد أعضاء مجلس الإدارة وجب على أعضاء مجلس الإدارة الباقيين دعوة الجمعية العمومية للانعقاد خلال ثلاثين يوماً على الأكثر من تاريخ شغل آخر مركز لانتخاب من يملأ المراكز الشاغرة وفي جميع الأحوال يكمل العضو الجديد مدة سلفه.

المادة (29)

تتكون مكافأة أعضاء مجلس الإدارة من نسبة مئوية من الربح الصافي طبقاً لما هو منصوص عليه في المادة (55) من هذا النظام، إستثناءً مما ورد أعلاه ومع مراعاة اللوائح التي تصدرها الوزارة في هذا الشأن، يجوز أن يصرف لعضو مجلس الإدارة أتعاباً عبارة عن مبلغ مقطوع لا يتجاوز 200.000 درهم (مائتي ألف درهم) في نهاية السنة المالية، شريطة موافقة الجمعية العمومية على صرف هذه المكافأة في الحالات التالية:

(أ) إذا لم تحقق الشركة أي أرباح؛

(ب) إذا حققت الشركة أرباحاً وكان نصيب عضو مجلس الإدارة من تلك الأرباح أقل من 200.000 درهم (مائتي ألف درهم)؛ و

(ج) وفي هذه الحالة، لا يجوز للعضو الجمع بين المكافأة والأتعاب.

المادة (2-35)

2-35 يقلل باب التسجيل لحضور اجتماعات الجمعية العمومية في الوقت المحدد في إعلان الدعوة للاجتماع، وعندها يعلن رئيس الاجتماع اكتمال النصاب المحدد لذلك الاجتماع أو عدم اكتماله، ولا يجوز بعد ذلك قبول تسجيل أي مساهم أو نائب عنه لحضور ذلك الاجتماع كما لا يجوز الاعتداد بصوته أو برأيه في المسائل التي تطرح في ذلك الاجتماع.

المادة (1-51)

1-51 يقدم مدقق الحسابات إلى الجمعية العمومية تقريراً يشتمل على البيانات المنصوص عليها في المادة (252) من قانون الشركات التجارية، وعليه أن يحضر اجتماع الجمعية العمومية وأن يدلي في الاجتماع برأيه في كل ما يتعلق بعمله وبوجه خاص في ميزانية الشركة.

المادة (3-55)

3-55 يجوز للشركة توزيع أرباح ربع أو نصف سنوية بموجب قرار من الجمعية العمومية أو وفقاً لسياسة توزيع الأرباح التي يقترحها مجلس الإدارة وتقرها الجمعية العمومية.

المادة (4-55)

تم الغاء البند (4-55).

المادة (57)

مع عدم الإخلال بأحكام المادة (243) من قانون الشركات التجارية تدفع حصص الأرباح إلى المساهمين في المكان والموعد الذي يحدده مجلس الإدارة وتقرها الجمعية العمومية.

المادة (63)

يجوز للشركة بموجب قرار خاص صادر عن الجمعية العمومية أن تقرر تخصيص جزء من أرباحها السنوية أو أرباحها التراكمية لتوزيع مساهمات طرعية على أعضاء خدمة المجتمع، وتعتبر (1) الإفصاح على موقع الشركة للاكتتاب من بعد انتهاء السنة المالية عما إذا



هذه المساهمات الطوعية في تقرير مدقق الحسابات وميزانية الشركة وأن هذه المساهمات الطوعية تمت لأغراض خدمة المجتمع.

باستثناء ما تم تعديله، تبقى مواد النظام الأساسي الأخرى كما هي من دون تعديل.

وكيل وزارة الاقتصاد



تحريرا في : 20/12/2022 Date:



٥